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Sample of Internal Communication – Template
Exemple de communication interne – Modèle
 
 
TO/À: Employees, managers, senior management / Employés, gestionnaires, haute direction
FROM/DE: Internal communication / Communications internes
SUBJECT/OBJET: Judy Booth Award for Excellence in Access to Information and Privacy 2025 / Prix Judy Booth pour l’excellence en matière d'accès à l'information et de protection des renseignements personnels 2025
 
(La version française suit)
 
Good day, 
 
The Chief Data Officer of Canada (CDO) has announced that nominations are now open for the Judy Booth Award for Excellence in Access to Information and Privacy (The Award)  2025 . This Award recognizes public servant(s) for outstanding achievement in improving service delivery, transparency and collaboration related to access to information and privacy (ATIP) in the Government of Canada.
 
The CDO invites participation by submitting nominations to recognize individuals who are redefining what’s possible in our field. We encourage you to get involved and contribute to celebrate these achievements. 
 
For more information, please visit the Award’s Wikipage. 
 
Thank you,
 
 
(Signature Block)
 
________________________________
 
Bonjour,
 
Le dirigeant principal des données du Canada (DPD) a annoncé que les candidatures sont maintenant ouvertes pour le Prix Judy Booth pour l’excellence en matière d'accès à l'information et de protection des renseignements personnels (le Prix) 2025 . Ce Prix récompense les fonctionnaires qui se sont distingués par leurs réalisations exceptionnelles en matière d'amélioration de la prestation de services, de transparence et de collaboration en matière d'accès à l'information et de protection des renseignements personnels (AIPRP) au sein du gouvernement du Canada.
 
La DPD vous invite à soumettre des candidatures afin de reconnaître les personnes qui révolutionnent le domaine. Nous vous encourageons à vous impliquer et à contribuer à célébrer ces réalisations.
 
Pour plus d'informations, veuillez consulter la page Wikipédia du Prix.
 
Merci,
 
 
(Bloc signature)
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